

معلومات هامة

f /scout.sma.dz

www.scout-dz.org

www.arabcamp32.com

+213.21.74.67.58

scout.sma.dz@gmail.com

القرية الإفريقية- سيدي فرج

خط العرض: 36°49'57" شمال / خط الطول: 3°37'33" شرق



الكشاف الإسلامي الجزائري القيادة العامة



ندشيرية 01

المخيم الكشفي العربي 32 في الجزائر

الجزائر تاريخ تمتد جذوره عبر آلاف السنين. منذ العهد النوميدي، الفتح الإسلامي، حتى الحروب التحريرية من الاستعمار... سلسلة متصلة الحلقات من الكفاح والنضال، جعلت الجزائر دائما منبت الحرية وأرض العزة والكرامة...



الجزائر مساحة شاسعة تمتد بين شطآن البحر شمالا وبين أعماق الصحراء جنوبا.. زاخرة بثروات وتراث... وبين الرمل والرمل تنهض القمم الخضراء إلى ذرى شاهقة تطال الغيم وتطل على زرقة مياه المتوسط شمالا ونقاء كئبان الصحراء جنوبا.. فيما تبسط السهول المعطاء خضرتها في كل اتجاه لتكتب مهداد الجمال والعراقة والشموخ اسم الجزائر.
الجزائر... حرارة اللقاء مع الإنسان صاحب التقاليد الأصيلة المزيّنة بابتسامة الود والترحاب يمزج فيها الإنسان أصالة تقاليده وتراثه مع صدق وفادته وترحيبه.
ستحتضن القرية الإفريقية هذا اللقاء الكشفي العربي الهام لما لها من موقع استراتيجي بجمالية غابية مطلّة على البحر الأبيض المتوسط وميناء سيدي فرج التاريخي حيث تبلغ طاقة استيعاب القرية الإفريقية 2000 شخص مجهزة بمختلف الوسائل والتجهيزات الضرورية لإنجاح هذه التظاهرة.

التسجيل الإلكتروني

تعلم الدول المشاركة أن التسجيل سيكون إلكترونيا في الموقع الرسمي للمخيم الكشفي العربي حيث سيخصص لكل رئيس وفد من الدول اسم مستخدم وكلمة مرور لتسجيل المشاركين في الفترة المحددة لذلك.
• يشارك في المخيم الكشافون من سن (14 - 17) عاما في تاريخ عقد المخيم.

انتظروا الجديد في الندشريات القادمة

كلمة القائد العام

القائد العام
محمد بوشناق

بمشاعر الغبطة والسرور، تستعد الجزائر لاحتضان المشاركين في المخيم الكشفي العربي 32، وهو أكبر حدث كشفي عربي وتجمع رسمي للمنظمة الكشفية العربية، والذي سيكون تجمعا كشافيا تربويا بامتياز، وفسحة رائعة يجتمع فيها الفتية والشباب من مختلف البلدان العربية لتعزيز روح الانتماء والأخوة والتعاون لدى الكشافون.
سيكون المشاركون على موعد مع برنامج ثري ومتنوع يُنمي مهاراتهم ويُطور قدراتهم، ويتبادلون التجارب والخبرات فيما بينهم، ويتعرفون من خلاله على ما تزخر به الجزائر من حضارة ومقومات سياحية وتراثية رائعة، والذي سيكون له الأثر الإيجابي في نفوسهم ليكونوا مواطنين فاعلين في مجتمعاتهم.
كلنا أمل أن يكون المخيم... عنوانا للتميز والمغامرة والاستكشاف أهلا وسهلا بكم في بلدكم الجزائر... الجزائر البيضاء - الجزائر الباهية.

ما هو المخيم الكشفي العربي؟

المخيم الكشفي العربي هو التجمع الرسمي الخاص بالمنظمة الكشفية العربية، وهو أكبر تجمع للفتية والشباب والقادة من الدول العربية الأعضاء في المنظمة الكشفية العربية. وهو لقاء تربوي للفتية يتم تنظيمه منذ أكثر من 60 سنة ويهدف إلى:
• توثيق أواصر الصداقة والأخوة بين الكشافين العرب.
• تبادل الخبرات بين الكشافين والقادة في جميع أنحاء الوطن العربي.
• تنمية الروح الوطنية بين الكشافين وتعزيز مشاعر الولاء والانتماء للوطن العربي.
• التعريف بالحركة الكشفية من خلال وسائل الإعلام المختلفة.
• تنمية قدرات القادة على تنظيم وإدارة التجمعات الكشفية الكبرى.
• التعرف على جزء عزيز من الوطن العربي من خلال زيارة معالم الدولة المضيئة للمخيم.





Algerian Muslim Scouts

General head-quarter



Important information

/scout.sma.dz

www.scout-dz.org

www.arabcamp32.com

+213.21.74.67.58

scout.sma.dz@gmail.com

African Village - Sidi Fredj

Latitude 36°45'13.60"N / Longitude 2°51'34.49"E

Bulletin 01

The word of Secretary General

With pleasure and happiness ,Algeria is preparing to host the participants of the 32nd Arab scout jamboree the largest Arab scout event and an official gathering of the Arab Scout Region, which will be an excellent educational gathering and a wonderful Opportunity for young people and the youth from different Arab countries to meet and promote the spirit of belonging to this region, brotherhood and cooperation. A rich and diverse program awaits participants that improve their skills and develops their abilities. They exchange experiences and learn about Algeria's great civilization, culture, tourism and heritage. Which will have a positive impact on them to be active citizens in their communities. All our hopes for this camp to be... a title for excellence, adventure and exploration

Welcome to your country Algeria, Welcome to the white and the handsome Algiers.



The 32nd Arab scout jamboree in Algeria !



Algeria is a history with roots for thousands of years.

Since the Numéid period, the Islamic conquest, until the liberation wars of colonialism... a continuous chain of struggles, made Algeria the center of freedom and the land of pride and dignity...

Africa's largest country. The north, with its snow-flecked mountains and stunning coastline, is home to urbane and charismatic cities, as well as some of the most magnificent Roman sites in existence including Timgad and Djemila, both vast, perfectly preserved Roman towns with barely another tourist in sight.

Algeria's other big draw is its extraordinary Saharan region. Whether it's a glimpse of the sand seas that surround Timimoun, or the burnt-red mountains of the far south, these are the desert landscapes of legend.

But, for all its peach-coloured dunes and grand ruins, it's perhaps the Algerians themselves, who welcome visitors with warmth and curiosity, that are the real highlight of this nation. For accessible adventure and a complex, enthralling cultural odyssey, head for Algeria.

The African village will host this important meeting of the Arab scouts because of its strategic location ; a woodland with a beautiful view of the Mediterranean Sea and the historic port of Sidi-Fredj). The capacity of the African village is 2000 people equipped with various means and equipment necessary for the success of this event.

What is the Arab Scout Jamboree?

The Arab Scout Camp is the official gathering of the Arab Scout Region, which is the largest gathering of youth and leaders from the member countries of the Arab Scout Region. It is an educational meeting organized by the youth for more than 60 years and aims to:

- To strengthen bonds of friendship and brotherhood among the Arab Scouts
- Exchange of experiences between scouts and leaders throughout the Arab world
- To develop the national spirit among the Scouts and to promote feelings of loyalty and belonging to the Arab nation
- The promotion of the scout movement through various media
- Improve leaders skills to organize and manage large scouts events
- Discover a part of the Arab world by visiting the landmarks of the host country.

Electronic registration

We would inform the participating countries that the registration will be electronically on the official site of the Arab Scout camp, where each head of contingent will be given a user name and a password to register participants in the period specified. Participants are scouts aged (14-17) years during the period of the camp.

More informations in the coming bulletin

